
  Číslo materiálu : 4 / 05 
Komise: Školská                                                                RM 4. 3. 2015 
Datum :  16. 2. 2015 – 16:15 hod. 
Přítomni:  
  
  
  
Omluveni: 
Neomluveni: 
Hosté: 

Mgr. Dana Vepřková, Mgr. Karel Ptáček, Václav Veselý, Mgr. Silvia 
Doušová,  PhDr. Stanislava Lisková, Mgr. Eva Jarošová, Petr Spálený, Mgr. Lída 
Jůnová, RNDr. Vladislav Slavíček, Mgr. Růžena Votrubová, Mgr. Jindřich Kozák, 
Mgr. Yvetta Jeřábková 
Bc. Martin Levý, Kateřina Špalková, Mgr. Vít Šnajdr 
  
místostarostka paní Ing. Zuzana Moravčíková 

Člen RM:    
Příští jednání: 16. 3. 2015 – 16:15 hod. 
  
1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                        

RM města Kutná Hora 
           b e r e   n  a   v ě d o m í 
           zápis školské komise ze dne 16. 2. 2015  

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 
Předsedkyně komise Mgr. Dana Vepřková přivítala přítomné a seznámila s programem jednání: 
1)návštěva paní místostarostky 
2)dotazník k provozní době MŠ 
3)granty 
4)meziobecní spolupráce, EDUin 
Návrh pana Mgr. Kozáka: 
doporučuje uskutečnit setkání s předsedkyní sociální komise – téma sociálně vyloučené lokality, 
sexuální obtěžování (monitorování, nikoliv zasahování) 
Předsedkyně komise: účelnější bude získání informací o činnosti v terénu - pozvání pracovnice 
OSPOD na schůzku školské komise. 
1) - 2) 
Předsedkyně komise dále hovořila o svém setkání s paní místostarostkou. Informovala ji o 
problematice: 

-         naplněnosti tříd jednotlivých ZŠ, nízký počet žáků ZŠ Kamenná stezka 
-         sportování dětí – záměr pozvat předsedu sportovní komise – hledat nové cesty 
-         stravování dětí – jednotlivé provozy školních jídelen 
-         MŠ – realizovaný průzkum – zjištění zájmu rodičů o prodloužení doby pobytu dítěte v MŠ, 

celkem 129 rodičů uvedlo svoje požadavky a souhlasilo s návrhem finanční spoluúčasti za 
péči o dítě ve výši 50,- Kč  za  1 hodinu 

-         Hledání prostoru pro zajištění péče o děti od dvou do tří let 
Návrh pana Spáleného: 
Navrhuje stanovit výši poplatku za MŠ, ŠD dle délky pobytu dítěte 
Komise navrhuje, aby rodiče vyjádřili svůj požadavek na delší provozní dobu již při přihlášení dítěte 
do MŠ. Vedení města projedná možné řešení s ředitelkami příspěvkových organizací MŠ. 
3) 
V oblasti vzdělávání a volný čas byl schválen příspěvek pro 12 velkých a středních projektů 
v celkové výši 300 000,- Kč. 
Malé projekty - informace: 
Příjem žádostí pro projekty realizované v příslušném čtvrtletí roku 2015 v termínech: 



- pro I. čtvrtletí 2015 – dne 15. 12. 2014 
- pro II. čtvrtletí 2015 – dne 14. 3. 2015 
- pro III. čtvrtletí 2015 – dne 12. 6. 2015 
- pro IV. čtvrtletí 2015 – dne 11. 9. 2015 
Následný příjem žádostí pro jednotlivá čtvrtletí bude výjimečně možný i v jejich 
průběhu, akce však musí proběhnout ve čtvrtletí, na které byla žádost podána a nelze 
žádat na akce, které již proběhly. O žádostech podaných po řádně vyhlášených 
termínech bude rozhodovat Rada města Kutná Hora. 
Příjem žádostí bude probíhat až do vyčerpání celkové roční alokace finančních prostředků 
na tuto kategorii projektů. 
4) 
Meziobecní spolupráce – paní poslankyně Mgr. Helena Langšádlová - zjišťování podnětů v oblasti 
plnění hygienických požadavků ve školách – získány informace ze škol v působnosti pověřené obce 
Kutná Hora 
EDUin – návrh neformálních setkávání pedagogů 
Setkání se uskuteční ve středu 11. 3. 2015 v Barvířově domě od 16.30 hodin 
V závěru paní místostarostka poděkovala za pozvání na schůzku komise. 
Příští schůzka se uskuteční v pondělí 16. 3. 2015 od 16.15 hodin na ZŠ Jana Palacha v Kutné 
Hoře.              
  

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 
Dohodnout s ředitelkami MŠ možnost prodloužení  provozní doby některých MŠ v KH v případě 
zájmu rodičů  – popř. umožnit rozšíření služby rodičům dětí  za úplatu. 
Iniciovat hledání prostoru pro nabídku poskytovat novou službu v KH  - zajištění péče o děti od dvou 
do tří let.   
  

4) Reakce rady města : 
K prodloužení provozu v MŠ do 16.30 hodin – v sedmi školách bude zajištěno bezplatně (po 
roce se vyhodnotí zájem rodičů). 
K zajištění provozu jeslí – bude projednána možnost ve větších firmách. 

  
Zapsal: M. Nechojdomová 
Elektronicky ověřil: Mgr. D.Vep řková,  PhDr. S.Lisková                                  
Datum: 18.2.2015 


